

Date: 08 March 2026

Subject: Abraj Energy Services SAOG receives Notification of Intended Award (NOIA) for a Five-Year Cementing Contract from OQ Exploration & Production (OQEP)

Abraj Energy Services SAOG announces that it has received a Notification of Intended Award (NOIA) on 5th March 2026 for a multi-year contract from OQ Exploration & Production (OQEP) to provide cementing services. The contract is expected to commence during the first half of 2026.

The contract covers a base period of five years with an option for extension, and carries a total expected revenue of approximately OMR 13 million. Abraj will execute the scope of work using its existing cementing units operating in Blocks (60) and (48).

Best Regards



Saif Al Hamhami
Chief Executive Officer
Abraj Energy Services SAOG

التاريخ: 8 مارس 2026

الموضوع: شركة أبراج لخدمات الطاقة ش.م.ع. تتلقى إشعار نية إرساء عقد خدمات التدعيم الإسمنتي لمدة خمس سنوات من شركة أوكيو للإنتاج والإستكشاف (OQEP)

تُعلن شركة أبراج لخدمات الطاقة ش.م.ع. عن استلامها إشعار نية الإرساء (NOIA) بتاريخ 5 مارس 2026 لعقد متعدد السنوات من شركة أوكيو للإنتاج والإستكشاف (OQEP) وذلك لتقديم خدمات التدعيم الإسمنتي، ومن المقرر أن يبدأ تنفيذ العقد في النصف الأول من عام 2026.

يمتد العقد لفترة الأساسية مدتها خمس سنوات مع خيار التمديد، وبإجمالي إيرادات متوقعة تبلغ حوالي 13 مليون ريال عُماني. وستنفذ شركة أبراج الأعمال باستخدام وحدات الإسمنت العاملة في منطقتي الإمتياز (60) و (48).

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير